
Bestuursvergadering RC Ducks 

Datum/Tijd: 15/08/2023 18:45| Locatie Clubhuis/TEAMS 

Soort bijeenkomst Bestuursvergadering 

Voorzitter  Steven Soederhuizen 

Secretaris Marjo van den Broek 

  

  
 

Aanwezig:  

Lars van  Beek, 

Marjo van den Broek, 

Steven Soederhuizen 

 

Gasten:  

 

Afwezig:  

Notulen 

Onderwerp 
Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen 

De voorzitter opent de vergadering om 18:45. De agenda wordt vastgesteld en de notulen 

goedgekeurd. 

 

Mededelingen 

Marjo geeft aan dat zij vanaf woensdag 16 augustus met vakantie gaat en tijdens haar vakantie geen 

toegang heeft op het systeem voor de leden administratie. Marjo zegt dat zij waarschijnlijk woensdag 13 

september wel terug is en eventueel in zou kunnen loggen.  Het bestuur spreekt af dat informatie m.b.t. 

nieuwe leden uiterlijk donderdag 14 september 8:30 bij Marjo aangeleverd moet worden.  

 

Na overleg met spelers en Tim is besloten om de donderdag training niet naar vrijdag te verzetten maar 

gewoon op donderdag te laten staan. 

 

Lars heeft een aantal kratten met mappen papier uitgezocht.  Hier zaten leuke dingen tussen uit de 

geschiedenis van RC Ducks. Het bestuur gaat kijken wat er bewaard moet blijven en zal dit op de 

agenda van een volgende vergadering zetten.  

 

Bestuurlijk/Algemeen 

Statuten 

Marjo heeft een kopie van de statuten opgevraagd bij de KvK. Het bestuur gaat kijken of het tijd is voor 

aanpassingen.  Dit zal in het najaar op de agenda worden gezet. 

 

Financieel 

Lars zal de week van 21 augustus zijn nieuwe rol als penningmeester verdere invulling gaan geven. 

 

Facilitair 

Lars oppert het idee om met de honk-/softbal vereniging, Marvel en de biljart club gezamenlijk met de 

gemeente te gaan praten over het parkeerterrein.  Vooral tijdens natte dagen is het onbegaanbaar 

door modder. Het bestuur vindt dit een goed idee. Lars zal met Heiko bespreken. Het bestuur besluit om 

1x per kwartaal Heiko uit te nodigen voor de bestuursvergadering.  Lars zal Heiko dit laten weten. 

 

Het terras is nog niet opnieuw betegeld.  Bij navraag bij Mark blijkt dat het bedrijf dat dit oppakt met 

bouwvak vakantie is waardoor het wat vertraging op loopt.  

 

Rein heeft het project duurzaamheid opgepakt. 
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Technisch 

Werving 

Guust van de Laar heeft aangegeven het komende seizoen niet te spelen in verband met focus op zijn 

study. 

 

Steven laat weten dat 3 nieuwe leden zich hebben zich gemeld en dat Bjorn hard werkt aan jeugd 

werving.  

 

Er zijn ook goede afspraken m.b.t. het senioren team. Steven neemt voorlopig de dinsdag trainingen 

voor zijn rekening. Hij heeft ook Jurgen Jorna hiervoor benaderd en deze reageerde positief. Steven zal 

hem uitnodigen voor de volgende vergadering. Rene heeft ook nog een naam doorgegeven. 

 

De Dukes hebben gepolst m.b.t. het opzetten van een nieuw combiteam. Het bestuur staat hiervoor 

open als zijn ook een trainer leveren.  Steven zal dit met Dukes bespreken. 

 

Het bestuur besluit om een nieuw agenda punt op de vergadering te bespreken m.b.t. welke gasten uit 

te nodigen voor de vergadering. Marjo zal deze actie op zich nemen. 

 

Lars geeft aan dat hij niet heeft terug gehoord over het teamen met Oysters m.b.t. de WK actie. Hij gaat 

checken met Bjorn.  

 

Event kalender 

Evenementen kalender 

Marjo laat de opzet zien voor een evenementen kalender.  Het bestuur is enthousiast en stelt voor om 

Pim uit te nodigen voor de volgende vergadering om te kijken of hij een rol kan en wil spelen m.b.t. de 

activiteiten kalender. Steven zal Pim uitnodigen. 

 

Op 2 september organiseert de club een mini tournooi met Oysters 3 en 5 en Amsterdam. Marjo voegt 

dit nog toe op de kalender en zal deze doorsturen naar de rest van het bestuur. 

 

Communicatie 

Remco heeft aangeboden social media in te zetten voor werving en is hier actief mee bezig. Op 

Facebook is er inmiddels veel activiteit.  

 

Actielijst 

Sommige acties zijn afgerond, anderen worden toegevoegd. 

 

Wvttk 

Er zijn geen andere punten en de vergadering sluit om 19:30 

 

Besluiten 

▪ Heiko wordt 1x per kwartaal uitgenodigd op vergadering 

▪ Gasten worden vast onderdeel van vergadering 
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